

New US office by Diotec Semiconductor AG

From February 1 2010, Diotec Semiconductor AG has got a new US sales office close to Washington DC, responsible for all the Americas:

Neue US-Niederlassung der Diotec Semiconductor AG

Seit dem 1. Februar 2010 hat die Diotec Semiconductor AG eine US-Niederlassung nahe Washington DC, zuständig für Nord- und Südamerika:



Dave Kopfinger, Sales Director for Diotec Semiconductor America Corporation comments:

“Diotec Semiconductor AG is an industry leader in Europe and the Far East and my goal is further expand their name and strong reputation into the Americas. I am pleased to copy Diotec's success in Europe and Asia and to provide excellent service to our North and South American based customers.

While many of the competition are increasing lead times, Diotec has strived to cut theirs and, in most cases, have product in stock. The aggressive lead times, highest quality products and competitive pricing, along with the newest product offerings, will give Diotec's customers an advantage in today's market. ”

Dave Kopfinger, Sales Director der Diotec Semiconductor America Corporation, führt aus:

“Diotec Semiconductor AG ist ein führender Hersteller in Europa und Asien und mein Ziel ist es, dessen Bekanntheit und Ansehen auf dem amerikanischen Kontinent weiter auszubauen. Ich freue mich darauf, den Erfolg von Diotec in Europa und Asien auf Nord- und Südamerika zu übertragen und einen erstklassigen Service zu bieten.

Während viele Wettbewerber ihre Lieferzeiten immer mehr verlängern, versucht Diotec wo es geht sie zu verkürzen und liefert viele Produkte sogar ab Lager. Eine offensive Lieferpolitik, sehr gute Qualität, wettbewerbsfähige Preise und nicht zuletzt innovative Produkte verschaffen den Diotec-Kunden entscheidende Vorteile im Markt.“

Diotec – Your Specialist for Diodes and Rectifiers!